
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 4. maj 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 499
Ministeren bedes redegøre for, om lokalplanændringen for delområde Ege-
skovvej, hvorefter området er overgået fra erhvervsområde til boligområde,
har betydning for Vejdirektoratets prioriteringer for opsætning af støjskærme
og i givet fald hvilken. Ministeren bedes herunder oplyse, hvilke omkostninger
der forventes i forbindelse med Vejdirektoratets gennemførelse af de aktuelle
prioriteringer for etablering af støjafskærming.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mattias
Tesfaye (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mattias.Tesfaye@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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